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Protokoll  
Fra møte nr. 06/20-23 i Regionstyret, avholdt som teams møte søndag 13. desember 2020 
fra klokken 20:00 til klokken 21:05. 
 
 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) Regionsleder 

Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
 
 

Marianne Rasch Johnsen 
Kim Eide 
Toril Nesbø Høiland 
Janne Kjær 
Anders Utbjo 
Christian Berven 
Solfrid Bekkevik 

   
Administrasjonen Daglig leder 

Ansattes representant 
 

Erik Andersen  
Anita Bergsvik 
 

   
   
Forfall 
 

Ingen  

 
 
 
Sak oversikt: 
 
 042 Godkjenne protokoller 
 043 Forbundsrådsmøter 
 044 Regnskap, likviditet og fakturering 
 045 Status administrasjonen 
 046 Budsjett 2021 
 047 Krisepakke 3 
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042 Godkjenne protokoller 
 
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 05-20-23 
     AU protokoll 04-20-23 
            
                            RS-vedtak i sak nr. 042 
Regionstyre protokoll   05-20-23   godkjennes. 
Arbeidsutvalgsprotokoll 04-20-23   godkjennes. 

 
043 Forbundsrådsmøter 

Forbundsrådsmøtene har nå endre frekvens til annen hver uke istedet for hver uke som 
tidligere. Møtene arrangeres på Teams. I tillegg til de to lisenssakene, lisensfond og 
halvering av lisensen, er det først og fremst lisens, økonomi (herunder likviditet) og anlegg 
som står på agendaene. 

RS-vedtak i sak nr. 043 

Til orientering. 

 
 
044 Regnskap, likviditet og fakturering 
 
Til møte forelå regnskapsrapport pr 12.12.2020 og likviditetsprognose «worse case» til og 
med juni 2021. 
 
Likviditeten til Regionen er veldig god, og vi har god kontroll på pengestrømmen. Det er så 
langt ingen særskilt grunn til bekymring. 
 
Noterapporten ble gjennomgått, og det ble gitt et anslag på de postene som fortsatt ikke er 
kommet med i regnskapet, men som vil komme med i løpet av desember 2020 eller tidlig i 
januar 2021. Styret vil få oversendt ny oppdatert rapport så snart denne foreligger. 
 
Fakturering for del 2 av påmeldingsavgiftene er gjennomført og sendt klubbene. 
Halvdelen av påmeldingsavgiften for 3, 4 og 5 divisjon kvinner og menn gikk til avtrekk. Dette 
fordi vi ser at vi maksimalt vil gjennomføre halvdelen av seriespillet i disse klassene.  
Dette beløper seg til totalt kr 745 180,-  
 
I tillegg har vi heller ikke fakturert for trekking av lag og omberamming av kamper. Trukne lag 
beløper seg til kr 48 000,- og i en ordinær sesong fakturerer vi vanligvis for rundt kr 50 000,- i 
omberamminger av kamper i denne perioden. 
 

RS-vedtak i sak nr. 044 

Til orientering. 
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045 Budsjett 2021 

Budsjettarbeidet for 2021 er utsatt til januar 2021 grunnet Covid-19 situasjonen vi befinner 
oss i.  

I januar 2021 vil vi vite mer om den fremtidige situasjonen enn det vi gjør pr i dag. Ikke minst 
med tanke på seniorhåndballen og om denne vil komme i gang. Dette vil også gjøre utslag 
på budsjettet i 2021 både med tanke på lisensinntekter og inntekter for påmelding. 

RS-vedtak i sak nr. 045 

Marianne Rasch Johnsen og Eriki Andersen vil arbeide med budsjettet i januar og februar og 
legge frem budsjettet for godkjenning i slutten av februar 2021.  

 
 
046 Status administrasjonen 
 
Daglig leder orienterte Regionstyret om status i administrasjonen. 
 
Så langt i sesongen er det brukt mye ressurser på kampoppsett og tilrettelegging av kamper 
og arrangement der hensynet til smittevernet blir ivaretatt. I og med at totalantallet på 
arrangement/kamper ble redusert fra 200 til 50, har det vært flere endringer i tid mellom 
kamper i seriespillet fra J/G 12 til og med Juniorserien.  
 
I tillegg har det vært lagt opp til at det har vært spilt en kamp i klassene 10 og 11 år, istedet 
for 2 kamper pr arrangement som opprinnelig planlagt. Her har det også vært lagt til en 
varighet på en time pr kamp, slik at smittevernet blir ivaretatt på en god måte. 
 
I klassene 6-9 år er arrangementene avlyst i perioden 14. november og ut året. 
 
Det har også i perioden vært gjennomført lisenskontroll/lisensoppfølging, dommersamlinger 
og møter med lagene tilknyttet juniorserien og seniorseriene. Møtene har blitt gjennomført på 
Teams. 
 
Det er fortsatt mange som henvender seg i forbindelse med gjennomføring av arrangement, 
hvilket er veldig positivt.  
 
I klassene j/g 12 til og med Juniorserien har det med unntak av helgen 7.-8. november, da all 
aktivitet ble stoppet, blitt spilt veldig bra med kamper i hele perioden. 
 
Det legges også mye ressurser i både kursing og spillerutvikling slik at vi er klare for oppstart 
med en gang det åpnes opp for denne aktiviteten igjen. 
 

RS-vedtak i sak nr. 046 

Til orientering. 
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047 Krisepakke 3 
 
Koronakrisepakke 3 for frivillige lag og organisasjoner er klar. Formålet med ordningen er å  
Kompensere frivillige organisasjoner som har betydelig inntektsbortfall fra arrangement eller  
annen spesifisert aktivitet, som følge av pålegg eller råd gitt av styresmaktene i forbindelse 
med covid-19 utbruddet. 
 
Regionen søkte, og fikk innvilget kr 133 700,- i krisepakke 1.  
 
I forbindelse med Krisepakke 2 søkte vi ikke.  
 
I forbindelse med krisepakke 3, er det flere bortfall av arangement og annen spesifisert  
aktivitet vi vil søke på. 
 

RS-vedtak i sak nr. 047 

Regionstyret støtter søknad. 
 
Administrasjonen søker Lotteritilsynet og spesifiserer i henhold til kriterier. 

 
 
 
 
 
_________________________________  _____________________________ 
Marianne Rasch Johnsen (Regionsleder)  Kim Eide (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


